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Χτες αναρτήθηκε στον ιστότοπο του ΕΜΠ ανακοίνωση του βουλευτή Μ. 

Ανδρουλάκη. Ανεξάρτητα από την σκοπιµότητα της χρήσης τους ιστότοπου µας για 

τα δελτία των πολιτικών ήθελα να επισηµάνω ότι ο κ. βουλευτής όπως σχεδόν και 

όλοι οι άλλοι συνάδελφοι του µιλούν επί παντός επιστητού   µε την ιδιότητα κάποιου  

που µόλις έπεσε  από τον ουρανό. 

Δεν είδαν 35 χρόνια τώρα τα εκατοντάδες ή χιλιάδες καθηµερινά φακελάκια στα 

δηµόσια νοσοκοµεία ,δεν άκουσαν για τη ληστεία των αποταµιεύσεων εκατοµµυρίων 

Ελλήνων στο χρηµατιστήριο γύρω στα 2000, ούτε για το κοστολόγια των 

Ολυµπιακών αγώνων. Δεν κατάλαβαν τον νοµό περί ευθύνης υπουργών που κάλυψε 

τον πλούσιο κλάδο τους. Σήµερα η κύρια έγνοια τους για τη διαχείριση του 

τερατώδους αριστουργήµατος της γενιάς τους, της κρίσης   για την οποία βέβαια ούτε 

για   αυτή προνόησαν τίποτα, είναι να περάσει όπως- όπως µε τη δηµιουργία ενός 

ευρωπαϊκού κράτους παρία,   µε την εξουσία και προνοµία τους άθιχτα. 

Ο κ. Ανδρουλάκης, από ίδια πείρα, θα προσέφερε µεγάλη συµβολή στον τόπο και στο 

λαό   εάν µιλούσε για τη φηµολογούµενη υπόθεση δωροδοκίας του πολιτικού 

συστήµατος, την επονοµαζόµενη 1,2,3 των ψηφιακών πάροχων της κυβέρνησης 

Ζολώτα , που κατά τη γνώµη πολλών εκδηµοκράτισε την ελληνική διαφθορά   και 

στη συνεχεία έφτιαξε το αξιοζήλευτο απόλυτα ορθολογικό σύστηµα διεφθαρµένης 

διακυβέρνησης. Αυτός  όµως φαίνεται ότι άπλα θέλει να µιλήσει στους φοιτητές του 

ΕΜΠ. 

Το Ίδρυµα µας,   εθνικό τεχνολογικό ίδρυµα  ήδη από τα 1837, φοβάµαι κινδυνεύει 

να γίνει ίδρυµα εξαγωγής ικανών νέων µηχανικών. Αλλά αυτά είναι λόγια για άλλες 

πολιτείες ...... 

  

Θα ήθελα, εάν είναι δυνατόν  αυτό  να αναρτηθεί στον ιστότοπο του ΕΜΠ. 
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